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Εκδήλωση για Νέους Γεωργούς στο Υπουργείο Γεωργίας,  

Αγροτικής Ανάπτυξης και Περιβάλλοντος 3 Νοεμβρίου 2023 

 

Απαντήσεις στα ερωτήματα που τέθηκαν μέσω  

του ηλεκτρονικού συστήματος QA slido 

  

 

• Γιατί να φορολογείται η επιδότηση των νέων γεωργών; Έπρεπε να ήταν 

επιπλέον κίνητρο η φοροαπαλλαγή των νέων γεωργών από την επιδότηση. 

 

Το Τμήμα Φορολογίας με εγκύκλιό του έχει ορίσει ότι το πριμ πρώτης εγκατάστασης 

των νέων γεωργών του μέτρου 6.1 ΔΕΝ ΦΟΡΟΛΟΓΕΙΤΑΙ, θεωρείται κεφαλαιουχική 

δαπάνη. Αντίθετα οι εκταρικές επιδοτήσεις θεωρούνται εισοδηματικό μέτρο και 

φορολογείται.   

 

• Τι γίνεται με τις τράπεζες; Έπρεπε να υπάρχει ένα σχέδιο που να είναι φιλικό 

προς τους αιτητές, αφού είναι βιώσιμοι με χαμηλό και σταθερό επιτόκιο. 

Tο ΥΓΑΑΠ μέσω του Τμήματος Γεωργίας προωθεί 2 προϊόντα:  

(α) την κάρτα του αγρότη μέσω της οποίας οι αγρότες θα μπορούν να λάβουν το 80% 

της Βασικής Εισοδηματικής Στήριξης και της Αναδιανεμητικής Στήριξης ελάχιστα μετά 

την υποβολή των αιτήσεων στον ΚΟΑΠ με σκοπό την παροχή ρευστότητας, και  

(β) την παροχή ενός χρηματοδοτικού εργαλείου μέσω Τραπεζικών Ιδρυμάτων για 

δανειοδότηση των νέων γεωργών που έχουν εγκριθεί στην 2η προκήρυξη του Μέτρου 

6.1 για να μπορέσουν να υλοποιήσουν τις επενδύσεις που έχουν εγκριθεί στο Μέτρο 

4.1 (γ’ προκήρυξη).  

 

• Το 60% είναι οι τιμές του 2018 που έχετε εγκρίνει. Άρα σύμφωνα με τα σημερινά 

δεδομένα, είναι το 40% που έχουμε εγκριθεί. 

Αυτό δεν ισχύει. Κατά την τελευταία προκήρυξη του επενδυτικού το 2022 έγινε 

πλήρης αναθεώρηση των επιλέξιμων δαπανών ώστε να ανταποκρίνονται στις 

σημερινές τιμές της αγοράς. 

 

• Έπρεπε να υπάρχει προστασία στον γεωργοκτηνοτρόφο από τις ασύλληπτες 

τιμές στην αγορά πετρελαίου, ζωοτροφών, σπόρων, λιπασμάτων κ.λ.π. 

Η λύση στο θέμα μπορεί να βρεθεί με την οργάνωση των παραγωγών μέσα από τις 

ομάδες και οργανώσεις παραγωγών, την ανάπτυξη οικονομιών κλίμακας, της 

συνεργασίας , της κοινής αγοράς εφοδίων μέσω προσφορών ακόμα και μέσω 

απευθείας εμπορίας από τις ομάδες και οργανώσεις.   
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• Ο κατάλογος των επιλέξιμων δράσεων εκδόθηκε το 2020. Οι τιμές αυτές έχουν 

αυξηθεί τουλάχιστον κατά 40% - 50%. Υπάρχει η πρόνοια να αναθεωρηθούν 

αυτές οι τιμές; 

Αυτό δεν ισχύει. Κατά την τελευταία προκήρυξη του επενδυτικού το 2022 έγινε 

πλήρης αναθεώρηση των επιλέξιμων δαπανών ώστε να ανταποκρίνονται στις 

σημερινές τιμές της αγοράς 

 

• Απαγορεύετε μια δεύτερη εργασία με μεγαλύτερες αποδοχές. Συμφωνώ 100%. 

Όμως, γιατί δεν εφαρμόζεται μετά από 2-3 χρόνια; Κάποιοι κλάδοι δεν έχουν 

έσοδα την ίδια χρόνια.  

Αυτό δεν ισχύει. Στο μέτρο των νέων γεωργών παρέχεται η διευκόλυνση στους νέους 

να παρουσιάζουν και να λαμβάνουν συμπληρωματικό εισόδημα της τάξης των 11000 

ευρώ ετησίως, συνεπώς μπορεί να λαμβάνει συμπληρωματικό εισόδημα. Εξάλλου 

στόχος του μέτρου είναι η εγκατάσταση και η βιωσιμότητα του.  

 

• Το Τμήμα Γεωργίας είναι σχεδόν ανύπαρκτο. Ποιός θα μας βοηθήσει να 

πορευτούμε σε μία σωστή και ορθολογική χρήση των πρώτων υλών π.χ 

φάρμακα, λιπάσματα, φυτά, νερό; (Θεοχάρης Θεοχάρους) 

 

Αυτό δεν ισχύει. Το Τμήμα Γεωργίας είναι οργανωμένο σε επαρχιακό επίπεδο και 

διαθέτει έξι Επαρχιακά Γεωργικά Γραφεία που είναι εγκατεστημένα στη Λευκωσία, 

Λεμεσό, Πάφο, Λάρνακα, Παραλίμνι και Αγρό. Τα  Επαρχιακά Γεωργικά Γραφεία είναι 

στελεχωμένα  με κατάλληλα καταρτισμένους Λειτουργούς, και  παρέχουν συμβουλές 

σε γεωργικά θέματα σε όποιο/α απευθυνθεί κοντά τους. Ταυτόχρονα, εάν απαιτείται, 

οι Λειτουργοί των Επαρχιακών Γεωργικών Γραφείων επισκέπτονται τις γεωργικές 

εκμεταλλεύσεις και παρέχουν στους γεωργούς τις συμβουλευτικές τους υπηρεσίες.  

Επίσης, το Τμήμα Γεωργίας οργανώνει διάφορα εκπαιδευτικά  προγράμματα, τα 

οποία οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να παρακολουθήσουν. Οι συστηματικά 

οργανωμένες αυτές εκπαιδεύσεις γεωργών παρέχουν οποιαδήποτε πληροφόρηση 

είναι απαραίτητη για τη ορθολογική χρήση λιπασμάτων, νερού και γεωργικών 

φαρμάκων ως επίσης τους παροτρύνουν για τη χρησιμοποίηση των έξυπνων 

εργαλείων που έχουν δημιουργηθεί στην ιστοσελίδα του Ινστιτούτου Γεωργικών 

Ερευνών για τον υπολογισμό των αναγκών των καλλιεργειών τους σε νερό και 

λιπάσματα σε αρδευόμενες καλλιέργειες. 

Πρόσθετα το Τμήμα Γεωργίας συνεισφέρει άμεσα και αποτελεσματικά στην 

ανακούφιση των γεωργών μέσω αποζημιώσεων σε περιπτώσεις ζημιών και 

καταστροφών καθώς και μέσω άλλων ενεργειών.  

 

• Μειώστε την γραφειοκρατία, σε όλα τα επίπεδα. Λύστε τα πάρα πολλά 

προβλήματα με τους ξένους εργάτες. Βοηθήστε να μειωθούν τα κόστη των 

γεωργών. (Τάσος Βαρδάκης).  
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Το θέμα των ξέων εργατών βρίσκεται στην ημερήσια διάταξη της επικοινωνίας και 

συνεργασίας μας με το Υπουργείο Εργασίας.  

 

• Εγκρίθηκαν τα σχεδία όμως πως γίνεται να μην υπάρχει ειδική μεταχείριση από 

την πολεοδομία για να προχωρήσουμε στο επόμενο στάδιο; Η καθυστέρηση 

είναι μεγάλη.  

Το ΥΓΑΑΠ είναι πρόθυμο να συλλέξει όλα τα εκκρεμούντα αιτήματα και να τα 

προωθήσει στα τμήματα και υπηρεσίες που παρουσιάζουν καθυστερήσεις ώστε να 

διευκολυνθεί η κατάσταση.  

 

• Έχω υποβάλει αίτηση για έκδοση άδειας οικοδομής νέων υποστατικών τον Μάη 

22 και ακόμα δεν έχει εκδοθεί. Μπορεί το Υπουργείο να βοηθήσει στην 

επίσπευση έκδοσης;  

Το ΥΓΑΑΠ είναι πρόθυμο να συλλέξει όλα τα εκκρεμούντα αιτήματα και να τα 

προωθήσει στα τμήματα και υπηρεσίες που παρουσιάζουν καθυστερήσεις ώστε να 

διευκολυνθεί η κατάσταση.  

 

• Πως γίνεται να επιδοτούμαστε για 80 τετραγωνικά αποθήκη και να 

απαγορεύεται από τον έπαρχο η αδειοδότηση πέραν των 20 τετραγωνικών, 

λόγω διατάγματος του Υπουργείου Εσωτερικών; 

Το ΥΓΑΑΠ είναι πρόθυμο να συλλέξει όλα τα απαραίτητα στοιχεία και να διερευνήσει 

την υπόθεση και να προωθήσει στα τμήματα και υπηρεσίες που παρουσιάζουν 

διάφορα θέματα ώστε να διευκολυνθεί η κατάσταση.  

 

• Κατά πόσο είναι δυνατό να χορηγήσετε το αγροτικό πετρέλαιο με ειδική 

ταυτότητα, ώστε να το χρησιμοποιούμε σε συγκεκριμένο όχημα για υλοποίηση 

των αγροτικών εργασιών; 

Το Τμήμα Γεωργίας θα μελετήσει το θέμα σε συνεργασία με το Τμήμα Τελωνείων.  

 

• Η ποσόστωση στο χαλούμι θα παίξει σημαντικό ρόλο στην υλοποίηση των 

επενδύσεων. Αυτή τη στιγμή υπάρχει ένα μαύρο σύννεφο πάνω από τον 

κτηνοτροφικό κόσμο. 

Το ΥΓΑΑΠ είναι σε συνεχή προσπάθεια επίλυσης του θέματος και προώθησης των 

απαραίτητων ενεργειών ώστε να υπάρξει πλήρης ομαλοποίηση της κατάστασης.  

 

• Πόσες αιτήσεις πληρωμών μπορούμε να κάνουμε κατά την διάρκεια του έργου; 

Οι εγκεκριμένοι αιτητές – δικαιούχοι επενδυτικής στήριξης θα μπορούν να 

λαμβάνουν το ποσό της ενίσχυσης μέχρι και σε τέσσερις δόσεις, ανεξαρτήτως ποσού 

επένδυσης (Νοείται ότι οι δράσεις θα πρέπει να είναι απαραίτητα ολοκληρωμένες 
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και όχι μερικώς ολοκληρωμένες), βελτιώνοντας με τον τρόπο αυτό τη χρηματική 

ρευστότητα της υλοποίησης των επενδύσεων τους. Παρέχεται δηλαδή η δυνατότητα 

στους δικαιούχους να ολοκληρώσουν τις επενδύσεις τους μέχρι και σε τέσσερα 

στάδια και να λαμβάνουν το αντίστοιχο ποσό ενίσχυσης ανά στάδιο, διευκολύνοντας 

με τον τρόπο αυτό τη χρηματοδότηση της επένδυσης 

 

• Οι τιμές δράσεων θα αναδιαμορφωθούν; Δεν γίνεται η τιμή ανά τμ να έχει 

παραμείνει η ίδια εδώ και χρόνια ενώ η πραγματική τιμή υλοποίησης να είναι 

αυξημένη. 

  

Αυτό δεν ισχύει. Κατά την τελευταία προκήρυξη του επενδυτικού το 2022 έγινε 

πλήρης αναθεώρηση των επιλέξιμων δαπανών ώστε να ανταποκρίνονται στις 

σημερινές τιμές της αγοράς το θέμα τυγχάνει παρακολούθησης.  

 

• Γιατί να μην υπάρχει φοροαπαλλαγή σε νέους γεωργούς που επενδύουν σε 

δράσεις, όπως στο γενικό κοινό για φοροαπαλλαγή για επένδυση σε καινοτόμες 

επιχειρήσεις. 

 

Το Τμήμα Φορολογίας με εγκύκλιό του έχει ορίσει ότι το πριμ πρώτης εγκατάστασης 

των νέων γεωργών του μέτρου 6.1 ΔΕΝ ΦΟΡΟΛΟΓΕΙΤΑΙ, θεωρείται κεφαλαιουχική 

δαπάνη. Αντίθετα οι εκταρικές επιδοτήσεις θεωρούνται εισοδηματικό μέτρο και 

φορολογείται.   

 

• Ποτέ θα ολοκληρώσετε την κτηνοτροφική περιοχή Αθηναίου (νερό, ρεύμα κτλ) 

εφόσον είναι επίσημα εγκεκριμένη; 

 

Στο Δήμο Αθηένου υπάρχει μεγάλη κτηνοτροφική ζώνη στην οποία υπάρχει 

μαζική και σε μεγάλη κλίμακα εκτροφή παραγωγικών ζώων. Στα πλαίσια του νέου 

Τοπικού Σχεδίου Αθηένου έχει καθοριστεί νέα κτηνοτροφική ζώνη, νοτιοανατολικά 

της οικιστικής περιοχής του Δήμου, ούτος ώστε η υφιστάμενη κτηνοτροφική ζώνη 

μελλοντικά και σταδιακά να καταργηθεί.  

Δεν θα αποτελεί κτηνοτροφική περιοχή υπό την ευθύνη του Τμήματος Γεωργίας 

αλλά κτηνοτροφική ζώνη στην οποία οι ενδιαφερόμενοι κτηνοτρόφοι θα πρέπει να 

εξασφαλίσουν οι ίδιοι γη για εγκατάσταση των μονάδων τους. Το Τμήμα Γεωργίας, 

στα πλαίσια του Καθεστώτος 4.5.3 του Στρατηγικού Σχεδίου Κοινής Αγροτικής 

Πολιτικής 2023-2027 έχει τη δυνατότητα για τη μεταφορά ηλεκτρικού ρεύματος και 

νερού και κατασκευή δρόμου πρόσβασης σε κεντρικό σημείο της νέας κτηνοτροφικής 

ζώνης νοουμένου ότι στην περιοχή θα εξασφαλίσουν άδειες οικοδομής και θα 

εγκατασταθούν τουλάχιστον τρεις κτηνοτρόφοι.  

Στην νέα ζώνη έχει ξεκινήσει η διαδικασία εκπόνησης έργου γεωργικού 

αναδασμού η οποία ακόμη βρίσκεται στο στάδιο εξασφάλισης των συγκαταθέσεων 
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των ιδιοκτητών των τεμαχίων. Με σκοπό το συντονισμό των εμπλεκόμενων 

υπηρεσιών και αρχών πραγματοποιήθηκαν συναντήσεις στα γραφεία του Δήμου 

Αθηένου με σκοπό την εξέταση του θέματος που αφορά την ανάπτυξη της νέας 

Κτηνοτροφικής Ζώνης Αθηένου σε συνδυασμό με τη διαδικασία γεωργικού 

αναδασμού. Στόχος είναι το Τμήμα Κτηματολογίου και Χωρομετρίας – Τομέα 

Αναδασμού στα πλαίσια του έργου αναδασμού αφενός μεν να προωθήσει την 

εγγραφή του οδικού δικτύου αφετέρου δε η κρατική γη που υπάρχει στην περιοχή να 

ενοποιηθεί σε μεγάλα τεμάχια με σκοπό να υπάρχει η δυνατότητα για εκμίσθωση 

τους σε ενδιαφερόμενους κτηνοτρόφους. 

Αυτό που διαπιστώνεται είναι η καθυστέρηση από μέρους του Τομέα Αναδασμού 

για προώθηση του Έργου Αναδασμού λόγω μη ικανοποίησης κάποιων αιτημάτων που 

θέτουν οι ιδιοκτήτες των τεμαχίων στον Υπουργό Εσωτερικών. 

Λαμβάνοντας υπόψη τα πιο πάνω θα πρέπει ο Δήμος να ξεκαθαρίσει εάν επιθυμεί 

την προώθηση του έργου Αναδασμού, το οποίο θα χρειαστεί 5-7 χρόνια για 

υλοποίηση ή την ανάπτυξη της κτηνοτροφικής ζώνης με βάση το υφιστάμενο 

ιδιοκτησιακό καθεστώς. Στη δεύτερη περίπτωση αποτελεί υποχρέωση της Τοπικής 

Αρχής να προβεί σε εγγραφή του οδικού δικτύου, αφού απαλλοτριώσει τα 

επηρεαζόμενα τεμάχια ή εξασφαλίσει τη συγκατάθεση των ιδιοκτητών των τεμαχίων. 

Επισημαίνεται ότι το Τμήμα Γεωργίας έχει συμπεριλάβει την εκτέλεση βασικών 

έργων υποδομής στη νέα Κτηνοτροφική Ζώνη Αθηένου στον προϋπολογισμό των 

ετών 2024 και 2025. Η προώθηση των έργων θα εξαρτηθεί από το ύψος των 

εγκριμένων πιστώσεων και νοουμένου ότι ολοκληρωθούν οι εργασίες εγγραφής του 

οδικού δικτύου και εκπονηθούν οι αναγκαίες μελέτες από το Τμήμα Αναπτύξεως 

Υδάτων και την Αρχή Ηλεκτρισμού Κύπρου. Νοείται ότι για την προώθηση των 

εργασιών απαραίτητη προϋπόθεση είναι η χωροταξική ανάπτυξη των κτηνοτρόφων 

που θέλουν να εγκατασταθούν στην περιοχή. 

 

• Έχω κάνει αίτηση για παραχώρηση Τ/Κ κτηνοτροφικού κλήρου και υπάρχει 

υπερβολική καθυστέρηση στην εξέταση της αίτησης.  

Το θέμα αφορά το Υπουργείο Εσωτερικών και τον κηδεμόνα ΤΚ περιουσιών  

 

• Δεν υπάρχουν δράσεις για υποδομές κοινής ωφέλειας στις κτηνοτροφικές 

περιοχές, όπως διαδίκτυο / τηλεφωνία, ασφαλτόστρωση και υδατοπρομήθεια 

σε κτηνοτροφικές περιοχές.  

 

Το Τμήμα Γεωργίας με τη δημιουργία των κτηνοτροφικών περιοχών μεταφέρει τις 

βασικές υποδομές (νερό, ρεύμα και κεντρικό οδικό δίκτυο). Σε όλες τις περιοχές έχουν 

εγκατασταθεί οι βασικές υποδομές. Όσον αφορά την ασφαλτόστρωση δρόμων των 

κτηνοτροφικών περιοχών  δεν αποτελεί πολιτική του Τμήματος Γεωργίας  αλλά η 

πρακτική που ακολουθείται κατά κύριο λόγο είναι η επίστρωση των δρόμων με 

χαβαροτσιάκκιλο ή οπλισμένο σκυρόδεμα.  
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• Οι εγκρίσεις για νέους γεωργούς όπως και άλλα σχέδια αργοπορούν πράγμα 

που κάνει δύσκολο τη διεκπεραίωση επενδύσεων, σύντομα και εντός του 

προϋπολογισμού.   

Έχουν τύχει επεξεργασίας όλες οι αιτήσεις και η μεγάλη πλειοψηφία των αιτητών 

έχουν ήδη λάβει απάντηση. Παραμένει ένας πολύ μικρός αριθμός αιτήσεων για τις 

οποίες υπάρχουν εκκρεμότητες εκ μέρους των αιτητών που δεν οφείλονται στον 

ΚΟΑΠ.  Πρέπει να σημειωθεί ότι οι εγκρίσεις δόθηκαν σε πολύ σύντομο χρονικό 

διάστημα, το οποίο δεν ξεπέρασε τους 10 μήνες από την καταληκτική ημερομηνία της 

Προκήρυξης.  

 

• Ζητήσαμε γραπτώς θέσπιση κυπριακού λογότυπου για τα γεωργικά προϊόντα 

και να διαφοροποιηθούμε από τις εισαγωγές. Που βρισκόμαστε με το θέμα; 

Βρίσκεται στο τελικό στάδιο νομοτεχνικής επεξεργασίας στη Νομική Υπηρεσία 
νομοσχέδιο για τη θέσπιση συστήματος απονομής κυπριακού σήματος το οποίο θα 
ταυτοποιεί την προέλευση των προϊόντων που παράγονται στην Κύπρο προσδίδοντάς 
τους μια διαφοροποιημένη παρουσία στην αγορά συνδεδεμένη με τον τόπο 
παραγωγής τους.  

 

• Οι ιδιωτικές τράπεζες αν δεν έχεις χρήμα δεν σε δανειοδοτούν με καμία 

υποθήκη για μια τέτοια επένδυση. Μήπως έπρεπε να γίνει κάποιο πρόγραμμα 

για τους εγκριμένους; 

 

Το ΥΓΑΑΠ μέσω του Τμήματος Γεωργίας προωθεί 2 προϊόντα:  

(α) την κάρτα του αγρότη μέσω της οποίας οι αγρότες θα μπορούν να λάβουν το 80% 

της Βασικής Εισοδηματικής Στήριξης και της Αναδιανεμητικής Στήριξης ελάχιστα μετά 

την υποβολή των αιτήσεων στον ΚΟΑΠ με σκοπό την παροχή ρευστότητας, και  

(β) την παροχή ενός χρηματοδοτικού εργαλείου μέσω Τραπεζικών Ιδρυμάτων για 

δανειοδότηση των νέων γεωργών που έχουν εγκριθεί στην 2η προκήρυξη του Μέτρου 

6.1 για να μπορέσουν να υλοποιήσουν τις επενδύσεις που έχουν εγκριθεί στο Μέτρο 

4.1 (γ’ προκήρυξη).  

 

• Εισήγηση: θα μπορούσε το ποσό για το 6.1 να δοθεί σε δόσεις όπως επιθυμεί ο 

αιτητης; Για να αποφευχθεί ενδεχόμενη φορολογία. (Κωνσταντίνος 

Χατζηκώστας Διαπιστευμένος Σύμβουλος.) 

Το Τμήμα Φορολογίας με εγκύκλιό του έχει ορίσει ότι το πριμ πρώτης εγκατάστασης 

των νέων γεωργών του μέτρου 6.1 ΔΕΝ ΦΟΡΟΛΟΓΕΙΤΑΙ, θεωρείται κεφαλαιουχική 

δαπάνη. Αντίθετα οι εκταρικές επιδοτήσεις θεωρούνται εισοδηματικό μέτρο και 

φορολογείται.   

 



7 
 

• Τα επαρχιακά γραφεία Κ.Ο.Α.Π χρήζουν άμεσης αναβάθμισης σε όλα τα 

επίπεδα 

 

Καταβάλλεται κάθε δυνατή προσπάθεια για όσο καλύτερη ανταπόκριση του 

προσωπικού προς τους αιτητές με βάσει και τους διαθέσιμους πόρους ανθρωπίνου 

δυναμικού που διαθέτει ο ΚΟΑΠ. Προβλήματα είναι λογικό να υπάρχουν αλλά 

γίνονται προσπάθειες να αντιμετωπίζονται εν τη γένεση τους.   

 

• Θέλετε να έχουμε ISO και συγκεκριμένες προδιαγραφές και δεν προνοήσατε για 

γεωργική αποθήκη και να κάνετε ένσταση στο ΔΙΑΤΑΓΜΑ ΤΟΥ Υπουργείου 

Εσωτερικών. 

Το ΥΓΑΑΠ θα μελετήσει το θέμα σε συνεργασία με το Υπουργείο Εσωτερικών.   

 

• Πότε μπορούμε να πληρωθούμε το ποσοστό που αναλογεί στις €40.000 της 

χορηγίας των νέων γεωργών; 

Το ποσό καταβάλλεται σε 2 ισόποσες δόσεις, μία στην αρχή και μία με την 

ολοκλήρωση όλων των επενδύσεων από τον αιτητή  

 

• Οι άδειες οικοδομής θερμοκηπίων και άλλων γεωργικών εγκαταστάσεων 

θέλουν τεράστιο χρόνο για να εκδοθούν και έχουν ψηλά τέλη από τις αρχές. 

Βοηθήστε να μειωθούν. (Τάσος Βαρδάκης). 

Το ΥΓΑΑΠ θα μελετήσει το θέμα σε συνεργασία με το Υπουργείο Εσωτερικών. 

 

 

ΔΙΑΧΕΙΡΙΣΤΙΚΗ ΑΡΧΗ ΠΑΑ 2014-2020 

ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΓΕΩΡΓΙΑΣ, ΑΓΡΟΤΙΚΗΣ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ ΚΑΙ ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΟΣ   


